
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

Roosendaalse Lijst  

Datum 7 november 2023 
Onderwerp 169-2023 Ontsierende graffiti 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

Mooie kunstwerken gemaakt door vaklieden sieren onze stad. Professionele graffiti-painters 

hebben o.a. de Kadetunnel onlangs een nieuwe look gegeven in de vorm van een stadsjungle.  

Helaas zien we in onze gemeente op veel locaties graffiti die onze stad juist ontsieren. Op 29 

september 2022 heeft de Roosendaalse Lijst al vragen hierover gesteld. In 2021 zou er al een plan 

gemaakt zijn om de graffiti-overlast in de stad tegen te gaan.  

Bij beantwoording van de vragen was u het met ons eens dat graffiti, daar waar het niet hoort, zorgt 

voor verloedering van de buitenruimte.  

U gaf aan dat, niet aanstootgevende graffiti wordt verwijderd zodra hier tijd voor is. Hiernaast gaf u 

aan dat u de komende tijd ging bijhouden wat er wordt beklad.  

De Roosendaalse Lijst heeft hierover de volgende vragen 

1.      Kunt u inmiddels een update geven over de graffiti in de gemeente Roosendaal? Graag een 

toelichting. 

2.      We zien in de buitenruimte nog steeds veel graffiti die, naar onze mening, niet thuis hoort op 

vele plaatsen. Bent u het met ons eens dat er nog steeds veel graffiti gespoten wordt op plaatsen 

waar dit niet gewenst is? Graag een toelichting. 

De BuitenBeter app is een prima middel om zaken te melden, o.a. graffiti. We zien dat het steeds 

vaker voorkomt dat graffiti langer blijft staan als in het verleden. Een voorbeeld hiervan is op het 

kunstwerk aan de Antwerpseweg / Oude Turfvaartsestraat ter hoogte van Nispen. De eerste melding 

via de BuitenBeter app is van de zomervakantie. Op 11 september jl. is er wederom graffiti bij 

gespoten. Op 8 oktober jl. is er opnieuw graffiti bijgespoten. Alle 3 de keren is hiervan melding 

gemaakt in de BuitenBeter app. Tot op heden is al deze graffiti niet verwijderd.  

3.      Kunt u aangeven wat de (gemiddelde) termijn is tussen een melding en het verwijderen? Graag 

een toelichting. 

4.      Bent u het met ons eens dat reeds aangebrachte graffiti andere graffiti aantrekt? 

5.      Kunt u aangeven wat de reden is waarom dat er na de eerste melding en er na de 2e en 3e 

melding in dit voorbeeld nog steeds graffiti staat op het kunstwerk? Graag een toelichting.  

 Namens de Roosendaalse Lijst, 

Marco Schillemans en Gert-Jan van Oosterbosch 

 



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1.      Kunt u inmiddels een update geven over de graffiti in de gemeente Roosendaal? Graag 

een toelichting. 

Graffiti op eigendommen van Gemeente Roosendaal wordt door, of in opdracht van, de gemeente 

verwijderd. Aanstootgevende graffiti wordt z.s.m. na melding verwijderd. Niet aanstootgevende graffiti 

wordt verwijderd tijdens de dagelijkse werkzaamheden. De gestelde reactietijd hiervoor is 30 dagen, 

maar er wordt altijd geprobeerd om dit zo spoedig mogelijk in te plannen en uit te voeren. Van 1 

januari 2023 tot en met 8 november 2023 zijn er 123 meldingen van graffiti binnengekomen. Daar 

waar het gemeentelijk eigendom betrof is dit vrijwel altijd binnen de termijn van 30 dagen 

schoongemaakt. Vaak al binnen 3 werkdagen. 

 

2.      We zien in de buitenruimte nog steeds veel graffiti die, naar onze mening, niet thuis hoort 

op vele plaatsen. Bent u het met ons eens dat er nog steeds veel graffiti gespoten wordt op 

plaatsen waar dit niet gewenst is? Graag een toelichting. 

Dat klopt. Vaak is dat op objecten die geen eigendom zijn van de gemeente Roosendaal. Met 

Rijkswaterstaat is afgesproken dat de pijlers van de snelweg viaducten, na overleg, overgeschilderd 

mogen worden. Dit is de laatste weken ook op diverse locaties gebeurd. Met Enexis is overleg 

gevoerd over het aanbrengen van kunstzinnige graffiti op de grote kasten\huisjes. Hun beleid is nu 

dat dit niet mag. Dit beleid wordt echter komend jaar herzien en de kans is groot dat het daarna wel 

mogelijk is. Ziggo geeft onder geen beding toestemming om iets aan de kasten te doen die in hun 

eigendom zijn. Ook verwijderen zij zelf slechts sporadisch graffiti. 

 

De BuitenBeter app is een prima middel om zaken te melden, o.a. graffiti. We zien dat het 

steeds vaker voorkomt dat graffiti langer blijft staan als in het verleden. Een voorbeeld hiervan 

is op het kunstwerk aan de Antwerpseweg / Oude Turfvaartsestraat ter hoogte van Nispen. De 

eerste melding via de BuitenBeter app is van de zomervakantie. Op 11 september jl. is er 

wederom graffiti bij gespoten. Op 8 oktober jl. is er opnieuw graffiti bijgespoten. Alle 3 de 

keren is hiervan melding gemaakt in de BuitenBeter app. Tot op heden is al deze graffiti niet 

verwijderd.  

3.      Kunt u aangeven wat de (gemiddelde) termijn is tussen een melding en het verwijderen? 

Graag een toelichting. 

De gestelde termijn van het oplossen van een melding is 30 dagen. De gemiddelde termijn is echter 

veel korter. Er is 1 medewerker van Openbare Werken die deels wordt ingezet om graffiti te 

verwijderen. Deze persoon is nu bezig om pilaren van diverse viaducten te schilderen i.v.m. 

aangebrachte graffiti. Het snel oplossen hangt ook nog af van de weersomstandigheden en de locatie 

waar de graffiti gespoten is. Overschilderen is bijvoorbeeld alleen mogelijk als het warmer is dan 10 

graden. 

 

4.      Bent u het met ons eens dat reeds aangebrachte graffiti andere graffiti aantrekt? 

Deels. Negatief ogende graffiti trekt andere aan. Kunstzinnige graffiti, zoals in de Kadetunnel, heeft 

juist een werende werking op graffiti spuiters. 

 



 

 

 

 

5.      Kunt u aangeven wat de reden is waarom dat er na de eerste melding en er na de 2e en 3e 

melding in dit voorbeeld nog steeds graffiti staat op het kunstwerk? Graag een toelichting.  

 Dit betreft een bijzonder probleem. Er is al meerdere malen graffiti van dit kunstwerk verwijderd. Een 

aantal keer is dit uitgevoerd door een specialistisch bedrijf door middel van zandstralen. Dit 

zandstralen zorgt echter telkens voor een beetje slijtage van het oppervlak, mede omdat het hier een 

relatief zacht materiaal betreft. Er is besloten om een andere methode te zoeken om graffiti te 

verwijderen en het kunstwerk niet meer te beschadigen. De verwachting is dat stomen (net zoals in 

veel lastige situaties) tot het gewenste resultaat leidt. Het is echter niet meteen gelukt om hier een 

geschikt bedrijf voor te vinden. Dit is echter per abuis niet teruggekoppeld aan de melder. Om dit in de 

toekomst sneller op te kunnen pakken wordt via het InvesteringsPlan budget gevraagd om deze 

machine zelf aan te schaffen. 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De (loco) secretaris,             De burgemeester, 

 

                                   

 


